
 
 
 
 

Møteprotokoll 
 
 

Utvalg: Eldreråd 
Møtested: Kommunestyresalen, Åfjord rådhus 
Dato: 15.06.2020 
Tid: 10:00 – 13:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Magne Julian Ugedal Leder  
John Westrum Medlem  
Anbjørg Bremnes Nestleder  
Anna Skansen Rønne Medlem  
Odd Grøtting Medlem  
Nina Edvardsen Politisk representant KRF 

 
 

Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
   

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Berit Kokkvoll møtesekretær 

 
 

Merknader: 
Ingen merknader til innkalling og sakliste. 
 
 
 

   Før det ble tatt fatt på saklista fikk eldrerådets medlemmer utdelt hvert sitt nettbrett. 
   Per Eivind Strudshavn var tilstede og ga medlemmene innføring/opplæring i bruk av  
   brettene. 
 
   Evelyn Larsen orienterte om: 

- kjøregodtgjørelse i forbindelse med møter og gjennomgikk utfylling av skjema 
- ordninga vedrørende møtegodtgjøresle; - tar sikte på å ha alt klart til rådets neste møte. 

 
 
 
 
 
 



 
 
 

Saksnr Innhold Lukket 
 Referatsaker  

RS 5/20 Møteprotokoll Eldreråd 02.03.2020  

RS 6/20 Pensjonistforbundets brev om eldreråd  

RS 7/20 Tilbud om opplæring i velferdsteknologiens muligheter  

RS 8/20 Protokoll møte i Eldrerådet Trøndelag, 25.05.20 og 
vedtak i sak Eldreråd må tas med på råd 

 

RS 9/20 Forespørsel fra Fosen helse IKS vedrørende brukerråd 
Fosen 

 

RS 10/20 Brukermedvirkning på Fosen  

RS 11/20 Årsmelding 2019 - Roan eldreråd  

 Drøftingssak  

DR 1/20 Ny sykeheim Roan  
 
 
 
Etter at sakene var ferdigbehandlet kom leder i Åfjord pensjonistforening, Inga Moan, som var invitert til 
møtet.  Hun orienterte om pensjonistforeningas- og Pensjonistforbundets arbeid; - og om saker de 
arbeider med og for. 
Det ble diskutert måter eldrerådet og pensjonistforeninga kan samarbeide på. 
Eldrerådet v/leder inviteres til pensjonistforeningas møte 1 gang hvert år. 
Utskrift av eldrerådets møteprotokoller sendes pensjonistforeningas leder. 
 
Neste møte i eldrerådet ble planlagt til tirsdag 1, september med oppstart kl. 10:00, - i 
kommunestyresalen, Åfjord rådhus. 
 
 
 
 
 
 
  



Referatsaker 

RS 5/20 Møteprotokoll Eldreråd 02.03.2020 

RS 6/20 Pensjonistforbundets brev om eldreråd 

RS 7/20 Tilbud om opplæring i velferdsteknologiens muligheter 

RS 8/20 Protokoll møte i Eldrerådet Trøndelag, 25.05.20 og vedtak i sak Eldreråd må tas med 
på råd 

RS 9/20 Forespørsel fra Fosen helse IKS vedrørende brukerråd Fosen 

RS 10/20 Brukermedvirkning på Fosen 

RS 11/20 Årsmelding 2019 - Roan eldreråd 

 

 

Saksprotokoll i Eldreråd - 15.06.2020  
Behandling, - og enstemmig vedtak: 
 
RS 5/20     Referatsaken tas til orientering 
 
RS 6/20    Referatsaken tas til orientering. 
                  Eldrerådet tar i sitt neste møte opp som egen sak om rådet og dets involvering og påvirkning i  
     saker. 
 
RS 7/20    Tas til orientering, - men eldrerådet vil avvente og komme nærmere tilbake til dette senere. 
 
RS 8/20    Eldrerådet vil ta det som gjelder pasientreiser opp som egen sak neste møte.  
                  For øvrig tas Trøndelag eldreråds protokoll til orientering. 
 
RS 9/20 og 10/20 
                  Åfjord eldreråd mener det er fint med samarbeid på Fosen, men er ikke innstilt på å danne et  
                  felles eldreråd nå. Ønsker å bygge opp eget råd først. 
 
RS 11/20  Tas til orientering. 

 

  



Drøftingssak 

DR 1/20 Ny sykeheim Roan 

 
Saksprotokoll i Eldreråd - 15.06.2020  
Behandling: 
 
Situasjonen som er belyst i notat fra rådets leder ble drøftet.   
 
Eldrerådet besluttet enstemmig å oversende følgende uttalelse til rådmannen og byggekomitéen: 
 
Eldrerådet er betenkt over dette, og vil be om at det blir lagt til rette slik at beboere i første etasje vil 
kunne nyte den flotte utsikten som er utover fjorden utenfor sykeheimen. 
 
Eldrerådet vil også sette pris på om vi kan bli orientert underveis, etter hvert som utbygginga går sin 
gang.  Eldrerådet har ikke hørt noe om hva som er gjort/vedtatt i 2020.  
 
 
 
Uttalelse fra eldrerådet – enstemmig vedtak: 
 
Eldrerådet er betenkt over dette, og vil be om at det blir lagt til rette slik at beboere i første etasje vil 
kunne nyte den flotte utsikten som er utover fjorden utenfor sykeheimen. 
 
Eldrerådet vil også sette pris på om vi kan bli orientert underveis, etter hvert som utbygginga går sin 
gang.  Eldrerådet har ikke hørt noe om hva som er gjort/vedtatt i 2020.  
 
 
 

 

 

Åfjord kommune 22.06.2020 

 

Magne Ugedal        Berit Kokkvoll 
leder         sekretær 


